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Yrkande angående yrkande om ny arena och 
stadsutveckling i evenemangsområdet 

Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen: 

1. Yrkandet från S, D, M, V, L, C avslås.  

I kommunstyrelsen och kommunfullmäktige:  

1. HIGAB ges i uppdrag att i samverkan med Got Event och andra berörda aktörer 

ta fram en fördjupad förstudie för uppgradering av Scandinavium för att arenan 

ska kunna fungera som arena för lång tid framöver. 

2. Den fördjupade förstudien ska också innefatta förslag på ny/ombyggnation av 

Valhalla sporthallar.  

Yrkandet 
Scandinavium behöver uppgraderasför att kunna fungera som en arena under lång tid 

framöver, samtidigt behöver också evenemangsområdet utvecklas till en blandstad där 

bostäder, butiker och service blandas med arenorna.  

I underlaget redogör Got Event för behovet av en ny arena, alternativt uppgradering av 

Scandinavium. Scandinaviums grundkonstruktion är i gott skick och bör inte innebära 

något hinder för en uppgradering av arenan. Vid en uppgradering skulle evenemangen i 

arenan kunna fortsätta även under byggperioden. Tidigare beräkningar visar på att en 

byggnation av ett nytt Scandinavium skulle kosta ca 2,3-2,8 mdkr i 2017 års 

penningvärde, exklusive markvärdet. 2011 tog Got Event fram ett förslag fram för 

uppgradering av Scandinavium fram som pekade på en kostnad för strax under en miljard 

kronor i 2011 års penningvärde. I yrkandet från S, D, M, V, L, C nämns ingen 

kostnadsram för projektet, dock att arenorna ska ”finansieras” av markförsäljningar. De 

som står bakom yrkandet väljer alltså att sälja ut göteborgarnas gemensamma resurser för 

att bygga en arena. Vi har aldrig hört dessa partier argumentera för att sälja mark för att 

finansiera nya skolor, förskolor eller äldreboenden. Det tycker vi hade varit en bättre 

prioritering.  

Argumenten för att uppgradera arenan istället för att bygga nytt är många. Det är 

betydligt billigare med en uppgradering. Arenan kan ligga kvar på samma ställe som 

idag. Det är betydligt miljövänligare att uppgradera den befintliga byggnaden än att riva 

Scandinavium och bygga nytt. Byggnationen skulle gå betydligt snabbare, ca 6 år istället 

för 10-13 år för att bygga en ny arena.  
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I Got Events underlag specificeras uppgraderingen i följande delar: 

• Utökad läktarkapacitet med ca 3 000 personer. 

• Höjning och förstärkning av tak för att kunna möjliggöra fler evenemang. 

• Förbättringar avseende logistik. 

• Utökade utrymmen för foajé, toaletter, kiosker, barer, restaurang mm. 

• Utökade kommersiella ytor som loger och lounger.    

Specifikationen visar på att skulle staden kunna få ett uppgraderat Scandinavium med 

ungefär samma kvalitéer som en helt ny arena men för halva kostnaden och halva 

byggtiden.  

 

 

 

 

 


